
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 31.10.2022 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii qedinlei ordinare de lucru .

$edinfa incepe la ora 1600 , participd 11 consilieri din 13 in funclie .Lipsesc d
nii consilieri Badea Vasile Robert qi Schioapa Daniel. La Eedin!6 participd d-l primar
Proca Florin Bogdan Ei d na secretar general Leca Andra .$edin!a este legal
constituitd, aceasta a fost legal convocati de primarul comunei BerevoeEti prin
adresa nr.7 204 /25 .l 0.2022.

Preqedintele de gedinli este d-1. consilier Pislaru Dragoq Nicolae care ia loc la
prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:

l.Aprobarea procesului verbal de la qedin{a anterioari.
2.Proiect de hotlrffre privind aprobarea Contului de executie al

bugetului local de venituri Ei cheltuieli la 30.09.2022,
3.Proiect de hotlrAre privind aprobarea atribuirii temporare a

Contractului de delegare a gestiunii unor componente ale serviciului de
salubrizare in Zona Cimpulung jude(ul Argeq, prin procedura negocierii firi
publicarea unui anun{ de participare qi avizarea Stragiei de contractare, a
Studiului de oportunitate qi a Documenta{iei de atrinuire aferente.

4.Proiect de hotlr6re privind atestarea inventarului bunurilor care
apar{in domeniului public al comunei Berevoegti.

S.Proiect de hotirflre privind desemnarea a doi reprezentan(i ai
Consilului Local Berevoeqti in Consiliul de Administra(iei sl Scolii Gimnaziale
Mihai Tican Rumano din comuna Berevoeqti, judetul Arges.

6.Proiect de hotir6re privind aprobarea consumului lunar de carburan{i
qi a activitl{ilor care se pot efectua cu tractorul cu remorcl care deserveste
Primiria comunei Berevoeqti.

T.Proiect de hot[rire privind aprobarea devizului pentru lucrlri
suplimentare pentru obiectivul Extindere retea de canalizare in comuna
Berevoesti, judetul Arges qi incheierea actului aditional conform deviz oferta.

8.Diverse
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 8 puncte Ei este aprobat in
unanimitate..

Se trece la pct.1 la care d-na secretar general prezirrtd procesul verbal al

Eedinlei care s-a desfdEurat in data de 04.10.2022.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat cu
unanimitate de voturi .



2 Proiect de hotlrire privind aprobarea Contului de execu(ie al bugetului local
de venituri qi cheltuieli la 30.09.2022.
Sunt prezentate: proiectul de hotdr6re, referatul de aprobare , raportul de specialitate
E i anexel e pro i ectulu i.P r ezintl, d-na se cre tar L eca Andra.
D-na Leca:D na contabil are o problema medicale.Mi a l6sat scris, explicatii, dacd
ave{i intrebdri?
D-l Busuioc:Nu ne ducem pe capitole, ne incurcim dacd nu este d na contabil
D-na Leca:Le am detaliate si pe capitole
D-l Busuioc:Vom vedea la anul ce s a cheltuit anul acesta
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (11) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.58 din
31.t0.2022.
3.Proiect de hotlrAre privind aprobarea atribuirii temporare a Contractului de
delegare a gestiunii unor componente ale serviciului de salubrizare in Zona
C6mpulung jude{ul Argeq, prin procedura negocierii flri publicarea unui
anun{ de participare qi avizarea Stragiei de contractare, a Studiului de
oportunitate Ei a Documenta{iei de atribuire aferente.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na secretar Leca Andra.
D-l Viceprimar:Este vorba despre Asocialia Intercomunitard, cei care se ocupi de
salubritate, a fost un contract trimis in 28.07.2022 care dupl 2 ani de zile s a mai
fbcut un act adilional p6nd pe 31 .07 .2022 .A trecut gi acea perioadd qi incd nu s a
finalizat lictalia.S a recurs la aceast6 hotirdre pentru a putea face in continuare
servicu de salubrizare.
D-l Busuioc:Asta este un contract cu comuna qi cu firmele, cine face acest contract,
aceastd prelungire?
D-l Viceprimar:Prin actul acesta ei iqi asum6 cd deruleazdin continuare contractul
qi cu persoanele ftzice qi cu persoanele juridice
D-l Busuioc:Ei nu igi fac datoria
D-l Viceprimar:E problema persoanelor juridice .

D-l Primar:Din punctul meu de vedere solulia este sd facem noi primdria qi cu
personale juridice, cum avem hotdrdre de Consiliu Local in acest sens.Nu s a dus la
ftnalizare absolut nimic ,dar aceast este singura solulie din punctul meu de vedere sd
poat6lua gunoiul
D-l Busuioc:Eu ca firmd nu le dau plastice qi cartoane care trebuie strdns selectiv qi
sunt alte contracte.Asta etse pe o perioadd de 2 anr?
D-l Viceprimar:Nu se qtie incd perioada, vom vedea cum decurge licitalia.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotSrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (11) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.59 din
31.10.2022.



4.Proiect de hotlrAre privind atestarea inventarului bunurilor care apar(in
domeniului public al comunei Berevoeqti.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
q i anexe I e p^ro i e ctulu i.P r ezintd, d-n a s e cre tar L e ca Andra.
D-na Leca:In anexa nr.l sunt toate strdzile pt reteaua de canalizare
D-l Viceprimar:De exemplu am avut str Valea Satului eare are o lungime de 900m
qi din ea am pornit cu ramnificatiel, ramificatie2, etc
D-l Busuioc:De exemplu ramificatie 1 pct Scoala, sd inleleg cd este aici la Achim
D-l Viceprimar:Da,toate le am mdsurat
D-l Busuioc:Dc3 sunt 16km de unde pdn6 unde?
D-l Primar:Din capdtul strdzii pdnd aproape de $e!u.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cu
unanimitate de voturi pentru (11) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.60 din

^ 
3t,10,2022.
S.Proiect de hotirflre privind desemnarea a doi reprezentan{i ai Consilului
Local Berevoeqti in Consiliul de Administra{iei sl Scolii Gimnaziale Mihai
Tican Rumano din comuna Berevoeqti, judetul Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
gi anexele proiectului.Prezintd, d-na secretar Leca Andra.
D-na Leca:$titi despre ce ste vorba, in fiecare an alegem 2 consilieri care sd faci
parte din Consiliul de Administratie al scolii
Se fac doud propuneri :d 1 Busuioc il propune pe d I Pduna Ioan qi d I Mazilu il
propune pe d I Fr[fl16 Gheorghe.Se supun la vot cele douipropuneri gi sunt aprobate
in unanimitate.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (11) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.61 din
31.10,2022.
6.Proiect de hotirire privind aprobarea consumului lunar de carburan{i qi a
activitltilor care se pot efectua cu tractorul cu remorcl care deserveste
Primiria comunei Berevoeqti.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare gi raportul de
specialitate .Prezintd d-na secretar Leca Andra.
D-l Viceprimar:Consumul 1 am luat din cartea tehnicS, putem sd l verificdm.Suntem
mul1umi1i de tractor
D-l Stana:Avem cumva un plug cu lam[?
D-l Viceprimar:Avem lamd la buldoexcavator.Poate pe viitor vom lua gi o sdrdri16.
D-l Busuioc:Un program pt tractor?
D-l Viceprimar:Ca gi activitdli putem sd facem un progr&ffi , un calendar al
activitdlilor pt tractor



D-l Busuioc:Cel pulin o datd la 2 luni ar trebui sd ne prezenta\i ce activitdti au avut
buldoexcavatorul gi tractorul
D-l Viceprimar:Da, avem in fiecare zi
D-l Nimar[:Pt inchiriere?
D-l P6una:Da, am discutat qi in gedin{a de comisie , trebuie frcut un tarif
D-l Viceprimar:Da, este o idee bund trebuie stabilit un pre/ora
D-l Busuioc:Am avut discutii cu acest tractor pt al folosi inclusiv pt colectarea de
mase plastice , de peturi, sticle , gunoi selectiv
D-l Viceprimar:O sE I folosim pt scdderea cantitdlii de gunoi.Sdpt6m6na viitoare
vom face cu tractorul distribuirea unitililor de compost.Vom achizitiona un c6ntar
sd mergem sd c0ntdrim gunoiul la oameni, asta este cea mai mare problema
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre gi cu
unanimitate de voturi pentru (1L) este adoptati H.C.L. Berevoegti nr.62 din

;.|iK:?le noter6". p.iri,o un.oou".u a.oirrrui pentru tucriri suptimentare
pentru obiectivul Extindere retea de canalizarein comuna Berevoesti, judetul
Arges qi incheierea actului aditional conform deviz oferta.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.PrezintS d-na secretar Leca Andra.
D-l Viceprimar:Am solicitat printr o adresa sd ne dea valoarea unui racord , este
vorba de cdmine de branqament de la releaua de canalizare pt extindere, mai avem
niqte cdmine gi nu qtiam cdte ne mai trbuie.Nu gtiam de la inceput cdte ne trebuie
D-l Busuioc:La ora actual[ existi un necesar de cdmine?Nu s a frcut un necesar?
D-l Viceprimar:S a fbcut dar se mai modificd
D-l Primar:32 de cimine mai sunt necesare pt extinderea relelei de canalizare.Noi in
32 trebuie sd ne incadrdm.Dacd avem nevoie de28 de cdmine, 28 vom pldti,pebaza
comenzii noastre
D-l Busuioc:Este tot cu firma de la Piteqti, cu Zeus, dar ei au subinchiriat
D-l Primar:Nu, este asociereaZeus cu Acvafor
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (Ll) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.63 din
3t.t0.2022
S.Diverse
D-l FrAfl16:S[ facem ceva cu canalul acela la Fr61i1[ cu Ivagcu
D-l Primar:Vom veni la fala locului
D-l Nimard:La Profi este foarte mare mizerie, e foarte urdtd
D-l Viceprimar:Le vom lua de acolo
D-l Bdiaqu:Dacd am putea sd rezolv6m ceva pe marginea rdului, cu nigte gabioane,
am vrea s5 facem un dig



D-l Primar:Trebuie sd facem o adres[ la Apele RomAne pt cb administratorul acolo
este Apele RomAne.Trebuie mers la fata locului incheiat un proces de constatare si
trebuie sd I prind[ dumnealor in programul de investitii
D-l Busuioc:Am solicitat procesul verbal in urma sesizdroo de la Proca Andrei pt
sedinta de astdzi
D-l Primar:S a deplsat o comisie la fala locului a incheiat un proaes verbal ,din pdcate
nu il am acurr, diminea{d
D-l Busuioc:Voiam s5 semnez gi eu acolo
D-l Primar:Eu am numit o comisie de luarea mdsurilor legale ce se irnpun
D-l Busuioc:Pe mine m a{i chemat acolo...
D-l Primar:Nu v am chemat eu
D-l Busuioc:Cum?M a{i chemat acolo sd v6 ardt inclusiv fotografiile
D-l Primar:Nu v am chemat eu d le Busuioc,am venit la dvs Ia fata locului era in
dreptul magazinului dvs si v am spus ci mi a zis d I viceprirnar cd stie de la d na
Cornelia cd existd fotografii acolo Ei mi le a{i ardtat si mie nu cd v am chemat eu
acolo.
D-l Busuioc:Da, qi sd vd ardt locul
D-l Primar:Care loc?
D-l Busuioc:De unde s[ sape, nu a rd.mas ci dupd amiaz6" venili, trimitefi?!
D-l Primar:Da
D-l Busuioc:Luni dirnineatd m au chemat acolo d I viceprimar, d I Vali, d I Miu
D-l Primar:Eu nu am fost, foarte bine a1i participat, eu vd pun la dispozitie procesul
verbal care s a incheiat la fala locului, dar nu v am chemat eu.Am emis o dispozitie
in acest sens sd ia toate mdsurile legale ce se impun cu privire la cele sesizate de dvs
pe grupul Consilului Local
D-l Busuioc:D le viceprimar vbd cd tot o tdrdgdna\i cu seria de qasiu de la rabd. V
am mai intrebat qi verbal.Am trecut pe la aqa zisul garaj, nu era
D-l Primar:Mergem sd vedem unde e
D-l Busuioc:ln ce stadiu se afld firma de apd canal infiinlata de Consiliul Local?
D-l Primar:in stadiul care il qtili
D-l Busuioc :Adic[ frr6, administrator?
D-l Primar:Da
D-l Busuioc:$i ce se intdmplS?Eu propun sd venim cu un om
D-l Primar:Da, propuneli in urmdtoarea qedintd
D-l Busuioc:Au fost sesizdri cd se sparg tomberoanele, mai existd posibilitatea
inlocuirii?
D-l Viceprimar:Am solicitat 200 buc, o parte le am inlocuit, le am dat
D-l Busuioc:Am inleles cd o sd imprdqtiali acele unitali de compost, este foarte
important ca in mornentul in care le dali sd dali qi un flutura$ cu informalii
D-l Viceprimar:Da



Nernaifiind disculii in Eedinla de astdzi, preEedintele de qedinla declard
inchise lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 17r0.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul prooes verbal.

Pr^e;edinte de ;edi,
PISLARU DRAG(

,-\


